
Leppävirran senioriopettajat ry 

Toimintakertomus 2017 

 

Kokoukset: 

Vuosikokous pidettiin 23.2.2017 kirjaston kerhohuoneella. Läsnä oli 13 jäsentä. 

Hallitus kokoontui 4 kertaa.  

Tapahtumat: 

1. Lounastapaaminen ja Urpo Koposen esitelmä Suomen koulu 100 vuotta pidettiin 

8.3.2017 Kinnusella, läsnä oli 20 jäsentä. 

 

2. Maaliskuun (30.3.2017) liikunta- ja ulkoilutapahtumassa kävimme ensin keilaamassa 

ja sen jälkeen siirryimme Vesileppiksen kodalle makkaranpaistoon. Mukana oli 11 

jäsentä. 

 

3. Kevätretki 22.5.2017 suuntautui ensin Vuohijärven luonto- ja kulttuuritaloon, jossa 

Tuomas Hoikkala kertoi mielenkiintoisen tarinan siitä, miten entinen kirkko siirtyi 

Taidekeskus Salmelan omistukseen. Hän myös ilahdutti meitä saksofonin soitolla! 

Siellä tutustuimme taide- ja valokuvanäyttelyyn ja jatkoimme matkaa Orilammen 

Majalle nauttimaan lounasta. Sieltä retki eteni Mäntyharjun Salmelaan, jossa 

kiertelimme kesän ensimmäisinä vieraina eri näyttelykohteet. Matkan aikana Juha 

Lehtonen kertoi kiintoisasti alueen historiasta ja nähtävyyksistä. 

 

4. Heinäkuussa (20.7.2017) 22 jäsentä kokoontui puutarhakutsuille Maarit ja Pekka 

Kansasen luokse. Päivän kruunasi sadekesä yksi harvoista aurinkoisista 

poutapäivistä. 

 

5. Syyskuussa (16-17.9.2017) oli Kuopiossa valtakunnalliset senioriopettajapäivät. 

Meitä oli kolme jäsentä kuuntelemassa mielenkiintoisia esiintyjiä kuten Atso Almila ja 

Sirpa Kähkönen.  

 

6. Lokakuussa (10.10.017) osallistuimme Kivelän koululla järjestettyyn laulu-

tapahtumaan Koko Leppävirta laulaa- Hela Leppävirta sjunger. 

 

7. Marraskuussa (6.11.2017) kokoonnuimme 21 jäsenen voimin tarinoimaan 

Vesileppiksen lounaspöydän ääreen.  

 

8. Jouluateria nautittiin tuttuun tapaan Harjutalolla 14.12.2017. Esiintyjinä oli 

Tiernapapat. Mukana oli peräti 34 henkeä. 

 

 

 

 



Liikunta: 

Kuntosalivuorot ovat jatkuneet tiistaisin klo 9.00-9.45 ja tämän jälkeen halukkaat ovat 

voineet jatkaa vesijumpassa. Kuntosalilla on ollut keskimäärin 15 henkeä. 

Keilausvuoro on edelleen torstaisin klo 14-14.45. Osallistujia on ollut vaihtelevasti.   

 

 

Tiedottaminen: 

Puheenjohtaja ja sihteeri laativat yhdistykselle kotisivut marraskuussa (16.11.2017). Alku on 

melko vaatimatonta, mutta tarkoitus on kehittää niitä jatkossa.    

 

Jäsenistö: 

Vuoden 2017 lopussa jäseniä oli 66.    

 


